
 

 

Spoštovano občinstvo, gostje, atleti, člani, odborniki, starši, sponzorji, predstavniki 
krajevnih organizacij in javnih ustanov. Dober večer in dobrodošli na našem 32. občnem zboru, ki je 
letos ne volilnega značaja. 

V predsedniškem poročilu bom izpostavil ključne točke društvenega delovanja v zadnjem 
letu, detajle blagajniškega in rekreacijskega delovanja bom prepustil poročilom odgovornim. Moja 
splošna ocena o društvenem delovanju je pozitivna. V tem »koronačasu« smo se uspešno 
prilagodili vsem zahtevam in nalogam, ki so nam bila postavljena. Veseli me dejstvo, da je pri vseh 
sekcijah vidno naraščanje prisotnosti novih otrok, še posebno je to vidno pri rolkarski sekciji, kjer 
imamo zelo lepo število mladih atletov, kar nam dokazuje, oziroma da vedeti, da je potrebno vedno 
vztrajati in iti naprej, tudi če kdaj pride do vpadanja atletov, kot pravi rek »kolo je okroglo in slej 
kot prej se zavrti nazaj«. Tudi smučarska sekcija je vseskozi v rasti. S svojimi programi privablja 
nove atlete in njihove starše. Ti dajejo delovanju primerno podporo in pridih družabnosti. Kot 
rečeno je vidno naraščanje novih članov pri vseh sekcijah, to velja tudi za planinski odsek. Lansko 
poletje so se vztrajno iz meseca v mesec podajali na osvojitev hribov in vrhov, kar je v lepi in 
številčni družbi pohodnikov bilo toliko lepše. Letošnje leto je ob upoštevanjem korona predpisov 
zaživelo tudi delovanje v vaške »rikreatoriju«. Tam so bili aktivni predvsem predšolski in šolski 
otroci. V okviru Združenja staršev Križ je bila en krat tedensko organizirana predšolska telovadba. 
Dva krat tedensko, pa so imeli telovadbo tudi »fitmamice«. V času Barkovljanke smo meseca 
oktobra uspeli s pomočjo odbornikov in staršev postaviti stojnico na Napoleonski cesti na Kontovelu. 
Dvodnevna prireditev je požela zaslužen uspeh, saj je bilo organizacija brezhibna. Tudi vreme nam 
je bilo tokrat naklonjeno. Ob takšnih prireditvah se vidi, kako je pomembna prisotnost staršev v 
društvu, saj so ti vedno pripravljeni priskočiti na pomoč. Najpomembnejše prireditve pa so nas 
čakale meseca februarja letošnjega leta, saj nam je deželna federacija FISI, zaupala organizacijo 
štirih deželnih tekem in sicer deželno fazo - trofeja društev, tekmo FISI za kategorije Mladincev in 
Masterjev in najpomembnejši in najbolj zahtevni tekmi iz organizacijskega vidika, organizacija 
Tržaškega pokrajinskega prvenstva v teku na smučeh in v alpskem smučanju. Tekme so se odvijale v 

smučarskem središču Forni di Sopra in v Plodnu/Sappada. Priprave na te štiri tekme so potekale skozi 
celo leto in brez dvoma so odlično uspele. Sklepna faza tržaškega prvenstva je bila z zaključnim z 
nagrajevanjem 8 aprila v Križu.  

Tik pred vrati pa je za naše društvo že nov izziv saj bomo vikend 11. in 12. junija organizirali 
dve tekmi v rolkanju in sicer v soboto 11.junija GranPrix v ravnini med Samatorco in Saležem. Naslednji 
dan pa bomo rolkarji tekmovali v sprintu vedno na glavni cesti med Samatorco in Saležem. Obe tekmi 
štejeta za pokal Italije in sta mednarodnega značaja. 

V prihodnost zrem z optimizmom saj vidim, da imam okoli sebe ljudi ki čutijo društvo s 
srcem in le to je prava pot do uspešnega delovanja društva. 
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